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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Anders Borg (M)

2013/14:580 Årsbesked från kronofogden

Skuldsatta medborgare har varit i kontakt med undertecknad med frågan om 
årsbesked för skuldsatta hos kronofogden.

I deklarationstider finns en vana och praxis från banker, kreditinstitut och 
försäkringsbolag att man överlämnar årsbesked om räntors och skulders 
utveckling under föregående år.

Min fråga till statsrådet är varför inte kronofogden lämnar årsbesked till dem 
som har skuldsanering via kronofogden.

………………………………………

Johan Andersson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från riksdagsförvaltningen
2014-04-17
Besvaras senast
2014-04-24 kl. 12.00


